
PEPELKA (Charles Perrault)

(priredba pravljice bratov Grimm)



PEPELKA JE ŽIVELA Z MAČEHO IN 

DVEMA SESTRAMA. 

MAČEHA IN SESTRI NISO IMELE 

RADE PEPELKE.

Pepelka je živela z mačeho in dvema 

polsestrama, ki pa je niso marale.



KRALJEVIČ SE JE ŽELEL POROČITI.

NA GRADU JE PRIREDIL ZABAVO.

ZABAVA JE BILA ZA VSA DEKLETA.

MAČEHA PEPELKI NI DOVOLILA NA PLES.

PEPELKA JE MORALA OSTATI DOMA.

MORALA JE OPRAVLJATI DOMAČA OPRAVILA.

Nekega dne je kraljevič, ki se je želel poročiti, priredil zabavo, da bi spoznal vsa 

dekleta v kraljestvu. Pepelki seveda niso dovolili oditi na ples. Morala je ostati 

doma in opravljati domača opravila.



PEPELKA JE BILA UTRUJENA.

NA POMOČ JE PRIŠLA DOBRA VILA.

VILA JE S ČAROBNO PALČKO SPREMENILA BUČO V KOČIJO.

VILA JE MIŠKE SPREMENILA V VOZNIKE KOČIJE.

VILA JE PRIČARALA LEPO OBLEKO IN STEKLENE ČEVLJE ZA PEPELKO.

Utrujena je sedla ob ognjišče. Na pomoč ji je 

priskočila dobra vila. S svojo čarobno palčko je 

spremenila bučo v kočijo in miške v kočijaže, 

Pepelki pa pričarala prečudovito obleko in par 

kristalnih čeveljčkov.



VILA JE PEPELKI DOVOLILA NA PLES.

REKLA JI JE, DA MORA PRITI DOMOV DO POLNOČI.

OB POLNOČI BO IZGINILO VSE, KAR JE VILA ZAČARALA.

 Zdaj pa pojdi na zabavo, toda pred polnočjo se﮼

moraš vrniti, ker bo ob tej uri vse, kar sem ti 

dala, izginilo!” ji je zabičala vila.



PEPELKA JE PRIŠLA V GRAD.

KRALJEVIČ JE ZAGLEDAL PEPELKO.

PEPELKA JE BILA LEPA.

KRALJEVIČ JE PLESAL SAMO S PEPELKO.

Ko je prišla v palačo, jo je kraljevič takoj zagledal. Bila je tako lepa, da 

je ves večer plesal le z njo, drugih dam pa ni počastil niti s pogledom.



URA JE BILA POLNOČ.

PEPELKA SE JE POSLOVILA OD KRALJEVIČA.

PEPELKA JE HITELA, 

ZATO JE IZGUBILA ČEVELJČEK.

ČEVELJČEK JE NAŠEL KRALJEVIČ.

Ura je odbila polnoč in Pepelka se je poslovila 

od kraljeviča. Zaradi naglice je na stopnišču 

izgubila čeveljček, ki ga je našel zaljubljeni 

kraljevič.



POŠTAR JE POVEDAL, 

DA SE BO KRALJEVIČ POROČIL.

KRALJEVIČ SE BO POROČIL S TISTO DEKLICO, 

KI SI BO OBULA ČEVELJČEK.

PEPELKA JE EDINA LAHKO OBULA ČEVELJČEK.

TEGA NIHČE NI PRIČAKOVAL.

Naslednji dan je kraljevi sel razglasil, da se bo 

kraljevič poročil z dekletom, ki bo obulo najdeni 

čeveljček. Vsi so bili začudeni, ko so ugotovili, 

da ga lahko obuje le Pepelka.



Kraljevič se je srečen poročil s Pepelko, ki je 

postala najbolj priljubljena kraljica v 

kraljestvu. Skupaj sta živela še dolgo, srečno 

in zadovoljno.

KRALJEVIČ JE BIL SREČEN.

KRALJEVIČ SE JE POROČIL S PEPELKO.

LJUDJE SO IMELI PEPELKO NAJRAJE.

PEPELKA IN KRALJEVIČ STA ŠE DOLGO 

ŽIVELA SREČNO IN ZADOVOLJNO.



NALOGE 

1. naloga: Kaj je izgubila Pepelka?



1. naloga

PRAVILNO

NASLEDNJA NALOGA



2. naloga: Na slikah poišči Pepelkin čeveljček.



2. naloga
NASLEDNJA NALOGA



3. naloga: Katero zaporedje je pravilno? 

Klikni črko.

a)

b)

c)



3. naloga: Katero zaporedje je pravilno?

a)

b)

c)

NASLEDNJA NALOGA



čeveljček čarovnica grad

mačeha delfin škrat

princkraljevičkuhinja

b)

a)

c)

4. naloga: Katere besede najdeš v pravljici?



4. naloga: Katero besedo najdeš v pravljici?

čeveljček čarovnica grad

mačeha delfin škrat

kraljevičkraljevičkuhinja

b)

a)

c)

BRAVO, ZAKLJUČIL SI!



MAČEHA

Ženska, ki živi z očetom. 

Primer: 

Oče se je poročil z drugo žensko. 

Dobila sem mačeho.

NAZAJ NA BESEDILO



POLSESTRA

● Hči ženske, ki živi z očetom.

● Hči moškega, ki živi z mamo.

Primer: 

Oče se je poročil z žensko, ki ima dve hčerki. 

To sta moji polsestri.

NAZAJ NA BESEDILO



KRALJESTVO

Država, ki ji vlada kralj. 

Primer: Grad stoji v kraljestvu. V gradu živi kralj.

NAZAJ NA BESEDILO



OGNJIŠČE

Prostor, kjer je ogenj (po navadi v kuhinji).

Primer:

Na ognjišču sem zakuril ogenj.

NAZAJ NA BESEDILO



PRISKOČITI NA POMOČ

Nekomu pomagati.

Primer: 

Priskočil sem na pomoč. Mačko sem rešil z drevesa.

NAZAJ NA BESEDILO



KOČIJAŽ

Voznik kočije.

Primer:

Danes sem se vozil s kočijo. 

Vozil jo je kočijaž.

NAZAJ NA BESEDILO



KRISTALNI 

Iz kristalnega stekla.

Primer:

Čarovnica je pogledala v kristalno kroglo.

NAZAJ NA BESEDILO



ZABIČATI

Strogo povedati, kaj mora nekdo narediti. 

Primer: 

Oče mi je zabičal, da moram pospraviti sobo.

NAZAJ NA BESEDILO



PALAČA

Razkošna hiša. Dom kraljeviča. 

Primer:

Kraljevič živi v palači. V njej je veliko prostora.

NAZAJ NA BESEDILO



DAMA 

Elegantna ženska.

Primer: 

Dama se je sprehajala po parku.

NAZAJ NA BESEDILO



POČASTITI 

Izraziti spoštovanje, hvaležnost. 

Primer: 

Prijatelj me je počastil z obiskom.

NAZAJ NA BESEDILO



ODBITI POLNOČ

Ura je bila polnoč. 

Primer: 

Ko je ura odbila polnoč, sem šel spat.

NAZAJ NA BESEDILO



NAGLICA 

Z veliko hitrostjo.

Primer:

V naglici sem stekel iz hiše. V hiši je gorel ogenj.

NAZAJ NA BESEDILO



SEL 

Kdor prinaša kakšno sporočilo, poštar. 

Primer:

Sel mi je prinesel pismo.

NAZAJ NA BESEDILO



RAZGLASITI 

Uradno sporočiti javnosti.

Primer: 

Sel je razglasil, da bo danes ples.

NAZAJ NA BESEDILO



ZAČUDENI 

Začudeni smo, ko nečesa ne pričakujemo. 

Primer: 

Mama je bila začudena nad mojo risbo.

NAZAJ NA BESEDILO



BITI PRILJUBLJEN 

Da te imajo ljudje radi.

Primer: 

V razredu sem priljubljen. 

Imam veliko prijateljev.

NAZAJ NA BESEDILO



ČE JE KOGA PRAVLJICA PRITEGNILA,

SI LAHKO na YouTube POGLEDA 

različno dolge videoposnetke. 

V Google le vtipkate 

PEPELKA videoposnetki.


